

EAST SIDE COASTAL RESILIENCY PROJECT 東部沿岸城市韌性專案



Photo: David Shankbone



Photo: David Shankbone

NYC Mayor's Office of
Resiliency

NYC Department of
DDC Design and
Construction

NYC
Environmental
Protection



COMMUNITY OPEN HOUSE

Please stop by to learn more about current plans for flood protection along Manhattan's Lower East Side and planned park improvements. City agencies and members of the design team will be available to explain and answer questions about the design, the associated Uniform Land Use Review Procedure (ULURP) application, and the project's Draft Environmental Impact Statement (DEIS). Community members are encouraged to drop in to the Open House at their convenience.

Wednesday June 5, 2019

4:00-8:00 p.m.

Thursday June 6, 2019

2:00-8:00 p.m.

Peter Cooper Village, 360 First Avenue – Lower Level
(Entrance east side of First Avenue at 21st Street)

The facility is wheelchair accessible. Spanish, Mandarin, Cantonese and Fujianese interpreters will be present. For special needs assistance, please call (718) 391-2411 or email resiliency@ddc.nyc.gov.

Visit us at our website: www.nyc.gov/escr Twitter: [@NYClimate](https://twitter.com/NYClimate)

社區開放日

敬請前來，進一步了解曼哈頓下東區目前的防洪計劃以及規劃中的公園改善情況。市政機構和設計團隊成員將可以解釋和回答有關問題，包括設計、相關的統一土地使用審查程序 (ULURP) 申請和專案的環境影響陳述書 (DEIS) 草案。我們鼓勵社區成員方便時前來參觀開放日。

2019年6月5日星期三

下午4點至晚上8點

2019年6月6日星期四

下午2點至晚上8點

Peter Cooper Village, 360 First Avenue – 低層
(21st Street 在第一大道東面)

使用輪椅可進出該設施。現場會有西班牙語、普通話、廣東話和福建話口譯員。如需特殊需要協助，請致電 (718) 391-2411 或發送電子郵件至 resiliency@ddc.nyc.gov。

請造訪網站：www.nyc.gov/escr Twitter: [@NYClimate](https://twitter.com/NYClimate)

